
  

 

 

Schriftelijke vragen VVD Schagen 
 

Agendapunt  : NVT 
 
Onderwerp : DOP Petten 
Naar aanleiding van het jaarverslag DOP Petten heeft de VVD een aantal vragen. 
 

1. Het initiatief voor de verbouw DOP Petten is reeds lang geleden ingezet. 

Waarop duurt dit zo lang? 

2. Ondanks het aanbod van de PvdA om een bemiddelaar in te zetten heeft de wethouder dit 

afgewezen. 

Gezien de moeizame relatie van het college met veel dorpsraden is het inzetten van een 

bemiddelaar de hoogste prioriteit wanneer de communicatie niet naar tevredenheid loop. 

Waarom heeft de wethouder dit afgezegd? 

3. Is het de bedoeling om de werkzaamheden van het DOP in te perken? Zo nee, waarom staat 

dan de mogelijkheid om het DOP gebouw te verbouwen volgens SEBAP, waarbij de 

werkzaamheden van het DOP ingeperkt moeten worden op de lijst van onderzoeken? 

4. Wat zijn de kosten van het onderzoek? 

 

In afwachting van uw antwoorden. 
 
VVD fractie Schagen 
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